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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 

 
KLASA:024-05/22-01/28 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-14 
Rijeka, 22. prosinca 2022 

 

ZAPISNIK 
SA 32. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

32. sjednica VMO Turnić održana je 22. prosinca 2022. godine (četvrtak) u 17:0 sati u prostorijama 
Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Nevenka Česal, zamjenica predsjednika VMO 
 Božidarka Matija Čerina Kapetanović, predsjednica VMO  
 Ida Zoričić, član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Nikola Jurić, član VMO 
 Milena Žitinić članica VMO 

 
Zapisnik sa 31. sjednice VMO od 8. studenog 2022.g. jednoglasno je usvojen  

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Turnić, Božidarka - Matija Čerina Kapetanović i predložila 
sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje programa rada i financijski plan za 2023. godinu  
2. Usvajanje izvješća o realizaciji programa Jesenska radionica i Doček Svetog Nikole  
3. Dopisi građana pristigli između sjednica 
4. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

AD 1 
Predsjednica Vijeća predložila je da se usvoje Programi rada za 2023.g. Oni su predloženi u lipnju 
o.g. U međuvremenu je o njima odlučivalo povjerenstvo i dalo pozitivno mišljenje pa stoga predlaže 
njihovo konačno usvajanje. 
Zaključak: Prisutne vijećnice jednoglasno su se složile s prijedlogom predsjednice. 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR TURNIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



                 Strana 2 / 2 
 

AD 2 
Predsjednica Vijeća predložila je da se usvoje izvješća o realizaciji programskih aktivnosti pod 
nazivom Jesenska Radionica i Doček Svetog Nikole  
 
Zaključak: Prisutni su jednoglasno usvojili izvješća za navedene programske aktivnosti . 
 
AD 3 
Predsjednica Vijeća dala je na razmatranje pristigli dopis građana u vezi sigurnosti prometovanja 
ulico Giuseppe Carabino, te zahtjeve uz postavu stupića u ulici Antuna Kosića Rika radi nepropisno 
parkiranih vozila na nogostupu čime je onemogućen siguran prolaz pješaka tim dijelom. Općenito 
se građani obraćaju Vijeću radi povećanja sigurnosti prometovanja radi neprilagođene brzine i 
nesavjesnih vozača. 
 
Zaključak: Prisutne vijećnice su nakon kraće rasprave jednoglasno zaključile da je Vijeće u 
ovom sazivu uvrstilo povećanje sigurnosti prometa na dvije lokacije u ulici G. Carabino kod 
kućnih brojeva 3 i 7 za realizaciju u 2023. godini kroz prioritete mjesnog odbora . 
Nadalje napominju da podržavaju i uvažavaju zahtjeve građana ali da u djelovanju moraju 
poštivati odluke i prijedloge rješenja nadležnih institucija u ovom slučaju Rijeka-plus d.o.o. i 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav koji su zaduženi za poslove prometa na području 
Grada. 
 
AD 4 
 
Predsjednica je radi velikog zalaganja članova i predsjednice Kluba umirovljenika Turnić Sveti Nikola 
i suradnje koja se kontinuirano provodi na realizaciji svih programskih aktivnosti predložila da se 
preda Zahvalnica klubu u ime Vijeća MO Turnić i susjednog MO Sveti Nikola. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 

 

 

Zapisničarka: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednica VMO Turnić: 
 

Božidarka -Matija Čerina Kapetanović 
 

 


